
Financiële Begeleidings- en Controle Commissie 
=================================================================== 
 
 
Betreft: Begroting NPO 2024        18 oktober 2023 
 
 
 

Geachte Ledenraad, 
 
Op 17 oktober 2023 is door de heren Hans van Dijk (Penningmeester NPO) en Frank 
Marinus namens het NPO Bureau (administrateur) de begroting 2024 alsmede de toelichting 
daarop uitvoerig besproken.  
 
Wij kunnen ons vinden in de gehanteerde uitgangspunten zoals vermeld in de toelichting.  
De uitkomst van het pensioendossier is nog steeds onzeker en in 2024 gaat de Olympiade 
plaatsvinden, hetgeen de nodige beslag legt op beschikbare arbeidscapaciteit binnen NPO-
bureau en bestuur). Mede daardoor is weinig ruimte voor nieuw beleid. Het is echter wel van 
belang dat belangrijke beleidsitems niet te ver naar voren worden geschoven in het belang 
van de duivensport. 
 
Wel gaat naar de toekomst toe gewerkt worden aan verdere automatisering en digitalisering.  
Mede om de druk op het NPO-bureau te verminderen. Daarnaast is het nog steeds niet 
gelukt om de bestaande vacature goed in te vullen. Reden waarom meer kosten voor 
uitzendkrachten zijn opgenomen. 
 
De contributie, administratieve opslag op ringenprijzen en dergelijke blijven ongewijzigd. 
Uitzondering hierop zijn de kosten voor de dopingcontroles. De dekking middels een opslag 
op de vrachtprijs stijgt van €0,02/duif naar €0,026/duif. Ook de kosten voor de 
lossingsvergunningen stijgen doordat de prijsverhogingen vanuit België en Frankrijk die in 
2023 hebben plaatsgevonden in 2024 wel doorberekend gaan worden. Voor deze twee 
zaken wordt het principe toegepast van de gebruiker betaald de gemaakte kosten. 
 
De begroting 2024 sluit met een positief resultaat van €3.900. 
 
Vanwege de druk op de NPO-organisatie en bestuur geven wij een advies om het aantal 
banken c.q. rekeningen te verminderen, een drietal banken lijkt ons voldoende. Door de 
toegenomen regelgeving voor tegengaan van Witwaspraktijken kost dit veel te veel tijd voor 
NPO en de toenemende kosten van de banken worden doorberekend aan de 
rekeninghouders. Vermindering aantal banken leidt direct tot besparing in kosten maar 
belangrijker besparing in tijdsbesteding om te voldoen aan de verplichte administratieve 
handelingen en informatieverstrekkingen aan de banken.    
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